

G

## GADJARD SÉBASTIEN

*Founding President of BeBlack TV*



France



© CRÉDIT PHOTO

**2011** - He founded the BeBlack TV channel

**Sébastien GADJARD** is a Guadeloupean, thirty-year-old and enterprising. After marketing studies, Sébastien, bottle-fed to BET, aims to find people resembling him in the French audiovisual landscape. Like the couple Johson, historical founders of the BET channel, Sébastien founded and directs the television channel BeBlack TV. A channel specially dedicated to black arts and cultures. Inaugurated in 2011, this channel aims to present the richness and plurality of black culture by offering programs for all generations. This new French-language channel is not only aimed at the black population, but anyone who is thirsty for discovery or who is in love with black culture in general. Beyond the communitarianism, it is about showing on the screen an ambitious and modern representation for all the

lovers of the black culture, for all those who are thirsty for discovery and opening to the world.

Because of the important global mixing, each viewer can find interest in the arrival of this new channel on the audiovisual scene. Currently available in France via the Xbox and Freebox networks, it aims to have a national opening in the medium or long term. Beautiful initiative promised a bright future. 🌟

G

## GADJARD SÉBASTIEN

*Président fondateur de BeBlack TV*



France



© CRÉDIT PHOTO

**2011** - Il fonde la chaîne BeBlack TV

**Sébastien GADJARD** est un Guadeloupéen, trentenaire et entreprenant. Après des études de marketing, Sébastien, biberonné à BET, a pour ambition de retrouver des personnes lui ressemblant dans le paysage audiovisuel français. A l'instar du couple Johson, fondateurs historiques de la chaîne BET, Sébastien fonde et dirige la chaîne de télévision BeBlack TV. Une chaîne spécialement dédiée aux arts et cultures noirs. Inaugurée en 2011, cette chaîne a vocation à présenter la richesse et la pluralité de la culture black en proposant des programmes pour toutes les générations.

Cette nouvelle chaîne francophone ne vise pas uniquement la population noire, mais toute personne assoiffée de découverte ou bien encore amoureuse de la culture noire, d'une manière générale. Au-delà du communautarisme, il s'agit de montrer à l'écran une représentation ambitieuse et moderne pour tous les amoureux de la culture black, pour tous ceux qui ont soif de découverte et d'ouverture au monde.

Du fait de l'important métissage mondial, chaque téléspectateur peut trouver intérêt à l'arrivée de cette nouvelle chaîne sur la scène audiovisuelle. Actuellement disponible en métropole via les réseaux Xbox et Freebox, elle a l'ambition d'avoir une ouverture nationale à moyen ou à long terme. Belle initiative promise à un bel avenir. 🌟